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PROTOKÓŁ XXIX/2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 października 2012 roku w sali narad Urzędu 

Miasta i Gminy w Działoszycach. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

4. Pani Barbara Wojewoda – Kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, których lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1-go 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00. 

  

 Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt 

Saracki . Stwierdził, że w sesji bierze udział 15 radnych i Rada jest uprawniona do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt 2-go 
Uchwalenie porządku dziennego obrad . 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołów  z  sesji: 

- 28 czerwca 2012 roku 
- 9 lipca 2012 roku,  
- 17 sierpnia 2012 roku, 
- 11 września 2012 roku, 
- 26 września 2012 roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
5. Informacja z przebiegu wykonania budżetu miasta i gminy za I półrocze 2012 roku: 
a) przedstawienie  przez Skarbnika Miasta i Gminy uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach  w sprawie zaopiniowania „ Informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy za  I półrocze 2012 roku” 
b) dyskusja, 
c) przyjęcie informacji. 
6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012r.  

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

7.  Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji podmiotowej dla instytucji 
kultury z budżetu Miasta i Gminy Działoszyce.` 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

8.Projekt uchwały w sprawie  podziału Gminy Działoszyce  na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich 
granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

9. Projekt uchwały w sprawie podziału gminy Działoszyce na stałe obwody głosowania, ustalenia 
ich numerów, granic  oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

10.Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających dla wyboru sołtysa sołectwa 
Lipówka. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały 

11.Projekt chwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

 
12 .Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu Przeciwdziałania przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2016. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały 

 
13. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy  o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2011 rok  
sekretarza miasta i gminy , skarbnika miasta i gminy, kierowników jednostek organizacyjnych i 
osób wydających decyzję administracyjne w imieniu Burmistrza. 
14.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Działoszycach o złożonych oświadczeniach 
majątkowych przez radnych Rady Miejskiej za 2011 rok. 
15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Odpowiedzi na zapytania. 
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17. Sprawy rożne. 
18. Zakończenie obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad sesji i 

zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 

 Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks wniósł o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji  punktów : Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków oraz projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości gruntowej i zaproponował aby te punkty znalazł się  w 

porządku obrad sesji jako punkty 12 i 13, a następnym punktom nadać kolejne 

następujące numery. 

 W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 

pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt. 12 i 13. W wyniku 

głosowania wprowadzenie punktów 12 i 13 zostało przyjęte jednogłośnie – „za” - 15, 

„przeciw”- 0, „wstrzymał się od głosu” - 0. Przewodniczący poddał pod głosowanie 

nowy porządek obrad sesji 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2. Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Przyjęcie protokołów  z  sesji: 

- 28 czerwca 2012 roku 
- 9 lipca 2012 roku,  
- 17 sierpnia 2012 roku, 
- 11 września 2012 roku, 
- 26 września 2012 roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 
5. Informacja z przebiegu wykonania budżetu miasta i gminy za I półrocze 2012 roku: 
a) przedstawienie  przez Skarbnika Miasta i Gminy uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach  w sprawie zaopiniowania „ Informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy za  I półrocze 2012 roku” 
b) dyskusja, 
c) przyjęcie informacji. 
6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012r.  

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

7.  Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji podmiotowej dla instytucji 



4 

kultury z budżetu Miasta i Gminy Działoszyce.` 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

8.Projekt uchwały w sprawie  podziału Gminy Działoszyce  na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich 
granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

9. Projekt uchwały w sprawie podziału gminy Działoszyce na stałe obwody głosowania, ustalenia 
ich numerów, granic  oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

10.Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających dla wyboru sołtysa sołectwa 
Lipówka. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały 

11.Projekt chwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

12 .Projekt chwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały 

13. Uchwała w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały 

14.  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu Przeciwdziałania przemocy w 
Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2016. 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

15. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy  o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2011 rok  
sekretarza miasta i gminy , skarbnika miasta i gminy, kierowników jednostek organizacyjnych i 
osób wydających decyzję administracyjne w imieniu Burmistrza. 
16.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Działoszycach o złożonych oświadczeniach 
majątkowych przez radnych Rady Miejskiej za 2011 rok. 
17. Interpelacje i zapytania radnych. 
18. Odpowiedzi na zapytania. 
19. Sprawy rożne. 
20. Zakończenie obrad sesji. 
 
który został przyjęty jednogłośnie  /„za” - 15, „przeciw”- 0, „wstrzymał się od 

głosu”/. 

 

Do pkt. 3-go 

Przyjęcie protokołów z sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki poinformował Wysoka Radę, 

że w dniu 30 października  2012 roku wpłynęły wnioski radnych Pana Krzysztofa 
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Gradka i Pana Andrzeja Kołpaka w sprawie dokonania sprostowania w protokole  z 

sesji z dnia 28 czerwca 2012 roku, które stanowią załącznik Nr 3 i 4 do protokołu  

oraz wniosek Pana Marka Kasprzyka w sprawie dokonania sprostowania w protokole 

z dnia 17 sierpnia 2012 roku, który stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych Krzysztofa Gradka, 

Andrzeja Kołpaka oraz Marka Kasprzyka o przedstawienie treści wniosków. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Pana radnego 

Krzysztofa Grądka w sprawie wprowadzenia zmian do protokołu z dnia 28 czerwca  

2012 roku. 

W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty /  za'' –3, ''przeciw'' – 12, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/  

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Pana radnego  

Andrzeja Kołpaka  w sprawie wprowadzenia zmian do protokołu z 28 czerwca  2012 

roku. W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty /  za'' –3, ''przeciw'' – 12, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Pana radnego 

Marka Kasprzyka w sprawie wprowadzenia zmian do protokołu z dnia 17 sierpnia 

2012 roku. 

W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty /  za'' –3, ''przeciw'' – 12, 

''wstrzymał się od głosu'' – 0/. 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokóły z 

sesji Rady Miejskiej z dnia: 

− 28 czerwca 2012 roku - który został przyjęty większością głosów / ''za'' – 12, 

''przeciw'' – 3, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 0/, 

− 9 lipca 2012 roku - który został przyjęty większością głosów / ''za'' – 12, 

''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 3/, 

− 17 sierpnia 2012 roku - który został przyjęty większością głosów / ''za'' – 12, 
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''przeciw'' – 3, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 0/ 

− 11 września 2012 roku - który został przyjęty większością głosów / ''za'' – 14, 

''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 1/ 

− 26 września 2012 roku - który został przyjęty większością głosów / ''za'' – 14, 

''przeciw'' – 0, ''wstrzymał si ę od głosu'' – 1/ 

 

Do pkt. 4 

 Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz wydał zarządzenia, które przedstawił i 

szczegółowo omówił. 

 

Do pkt. 5 

Informacja z przebiegu wykonania budżetu miasta i gminy za I półrocze 2012 roku. 

 Pani Krystyna Konderak -  Skarbnik MiG odczytała uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie 

zaopiniowania „ Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 

2012 roku” 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z jej brakiem poddał pod głosowanie przyjęcie informacji . 

 W wyniku głosowania informacja została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 15, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok 

przedstawiła i omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, 
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‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt. 7 

 Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozliczania dotacji podmiotowej dla 

instytucji kultury z budżetu Miasta i Gminy Działoszyce przedstawiła i omówiła 

Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt. 8 

 Projekt uchwały w sprawie  podziału Gminy Działoszyce  na okręgi wyborcze 

oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  

przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz MiG Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 9 

 Projekt uchwały w sprawie podziału gminy Działoszyce na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic  oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz MiG 

Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 
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Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 15, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 
Salę narad opuściła radna pani Jolanta Banaszek. Stan radnych - 14 
 
Do pkt. 10 
 
 Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających dla wyboru 

sołtysa sołectwa Lipówka przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz 

MiG Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Przerwa w obradach sesji – 10 minut 

Stan Radnych po przerwie – 13 radnych – brak radnego Stanisława Woźniaka 

 

Do pkt. 11 

 Projekt chwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz MiG Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt. 12 

  Projekt chwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
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gruntowej  przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz MiG 

Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Na salę wróciła radny Stanisław Woźniak – stan radnych – 14 

 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt. 13 

 Projekt uchwały  w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz MiG 

Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

 Do pkt 14 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu Przeciwdziałania 

przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2012-2016 

przedstawiła i omówiła Pani Barbara Wojewoda – Kierownik MGOPS w 

Działoszycach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 
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Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

 W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 14, 

‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 15 

Informację Burmistrza Miasta i Gminy  o złożonych oświadczeniach majątkowych za 

2011 rok  sekretarza miasta i gminy , skarbnika miasta i gminy, kierowników 

jednostek organizacyjnych i osób wydających decyzję administracyjne w imieniu 

Burmistrza przedstawił i omówił Burmistrz MiG Zdzisław Leks. 

  

 

Do pkt 16 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Działoszycach o złożonych 

oświadczeniach majątkowych przez radnych Rady Miejskiej za 2011 rok przedstawił 

i omówił Przewodniczący Rady Miejskiej w Działoszycach. 

 

Do pkt 17 

Interpelacje i zapytania radnych 

Pan radny Krzysztof Grądek- czy jest już ustalona cena jaka będzie pobierana od 

użytkowników kanalizacji za 1m3  ścieków. 

Pan Andrzej Kołpak – czy budynki Ochotniczych Straży Pożarnych zostaną 

podłączone do kanalizacji i kto to będzie finansował?  

- około 2 lat temu gdy zaczynaliśmy temat kanalizacji zadałem pytanie czy 

wzorem miasta Skalbmierza będzie zorganizowany szalet miejski z 

podłączeniem do kanalizacji wtedy była przychylna głosy ze stron władz. 

Podobno jest takie powiedzenie, że kulturę narodu  poznajemy po tym jakie 

mamy szalety. Uważam że jest dobra okazja żeby się do tego przymierzyć, 

należy też zwrócić uwagę na ilość wycieczek jakie przyjeżdżają do Działoszyc 

chodzi tu o wycieczki narodowości żydowskiej, które nie mają możliwości 
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skorzystania z odpowiedniej toalety. W ostatnim tygodniu Działoszyce 

odwiedziło około 11 autokarów. W ciągu roku około 100 autokarów przyjeżdża 

do naszego miasta. z zażenowaniem tez przyglądam się jak po wyjściu z 

autokaru szukają ubikacji. Czy Państwo planują budowę szaletu? 

 

 Następna sprawa dotyczy terenu przy Synagodze. W ubiegłym roku mieliśmy 

spotkanie ze Starostą i poruszyłem na tym spotkaniu razem z kolegami radnymi z 

Działoszyc temat porządkowania terenu przy Synagodze , wtedy Pan Burmistrz 

poinformował, że sami poradzimy sobie z tym problemem, ale to było 1,5 roku temu. 

Również chce nawiązać do wypowiedzi burmistrza sprzed 2 lat gdzie jest zapis w 

protokole że zakupimy sprzęt do naprawy dróg i będziemy robić naprawy we 

własnym zakresie, czy ta koncepcja jest nadal aktualna, czy Pan się z tego wycofuje. 

  W związku z tematem  rzeki to ja dziś składam interpelacje na piśmie. Ja ten 

temat drażę od 2009 wtedy kiedy rzeka przestała płynąć. W protokole z sesji z marca 

2009 roku Pan Burmistrz powiedział, że nie zna powodu zatrzymania rzeki ale dowie 

się Pan tego i ta sprawę wyjaśni. Również składałem interpelacje w 2011 roku, na 

sesji z października 2011 roku Pan mi odpowiedział, że jest po rozmowach z firma, 

która może te prace wykonać,  ponieważ my we własnym zakresie nie damy rady 

tego wykonać. Po wstępnych rozmowach jakie prowadziliśmy to koszt takich prac to 

około 10.000zł. Będziemy negocjować aby ta kwota była najniższa. Będziemy dążyć 

do przywrócenia stanu wody w rzece. Do dnia dzisiejszego nic się nie dzieje. Stan 

sanitarny rzeki na odcinku targowicy gdzie handluje się np. mięsem jest fatalny. 

Składam dziś na ręce Pana Przewodniczącego interpelacje w tej sprawie. 

 Od 1 lipca 2013 roku wchodzi nowa ustawa śmieciowa, wiele gmin już 

poczyniło pracę w kierunku wdrożenia tej ustawy, rozprowadzane są ankiety wśród 

mieszkańców. Niektóre gmina zakupują tak zwane gniazda do segregacji śmieci. 

Jeżeli gminy będą segregować śmieci to mogą na tym zarobić jako za śmieci wtórne. 

Jaki jest harmonogram prac wdrożenia tej ustawy w naszej gminie. 
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 Pan radny Marek Kasprzyk – odniósł się do ustawy śmieciowej, aby przy 

podpisaniu umowy z firma, która będzie odbierać odpady z naszej gminy zwrócić 

uwagę na to aby w umowie był zawarty zapis dotyczący segregacji śmieci. 

 

Do pkt 18 

 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

 

 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – odnośnie 

pytań Pana Kołpaka Ochotnicze Straże Pożarne będą podłączone do kanalizacji, te 

straże które wykazują w sprawozdaniach środki finansowe to na własny kosz będą 

podłączać kanalizacje, natomiast straże, które wykazują w sprawozdaniach stan 

zerowy to Gmina będzie musiała ta straż podłączyć. 

 Jeśli chodzi o szalety to w chwili obecnej robimy kanalizacje, za pieniądze 

zewnętrzne, ale też za olbrzymi wkład wewnętrzny ze środków gminy. Skalbmierz 

zrobił szalety nie za swoje pieniądze ale w ramach środków zewnętrznych przy już 

zrobionej kanalizacji. Gmina zdaje sobie sprawę że szalety powinny być zrobione, ale 

już po skończonej kanalizacji i należy postarać się o środki zewnętrzne by 

ewentualnie taką inwestycje wykonać.  

 Jeśli chodzi o spotkanie ze Starostą to faktycznie  spotkanie zorganizowane 

było po to aby omówić z nim problem dróg powiatowych w naszej gminie. Pan 

Grądek na tym spotkaniu wspomniał o placu przy Synagodze, kto będzie się nim 

zajmował, Temat sprzątania dla starostwa byłby łatwym tematem, wtedy mógłby 

bardzo łatwo przychylić się do posprzątania w/w terenu kosztem remontu dróg. Ja 

chciałem wymusić na starostwie jak najwięcej dróg powiatowych dlatego celowo 

pominąłem  temat placu przy Synagodze. 

 Odnośnie remontów dróg gminnych we własnym zakresie to nie ma aż takich 

dużych zniszczeń  na naszych drogach, aby w tej chwili kupować sprzęt. Remonty  

wykonujemy w taki sposób na jaki pozwalają nam obecnie warunki do którego 

używamy tzw. zimnego asfaltu. Na razie nie ma potrzeby zaopatrywania się w sprzęt, 
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budujemy dużo nowych dróg,  jeżeli przyjdzie kryzys i nie będziemy budować dróg   

to pewnie kupimy taki sprzęt, bo nie wyobrażam sobie ze będziemy wynajmować 

firmę za bardzo duże pieniądze. Powiat kiedy ogłaszał na początku przetargi na 

remonty dróg to za 1m3 naprawionego asfaltu, płacił tyle co  za budowę 10m asfaltu. 

Jeśli chodzi o rzekę to faktycznie można się skupić na rzece, w zakresie rzeki nie 

zrobiliśmy nic, nie jest zagrożeniem powodziowym dla Działoszyc  żebyśmy musieli 

ja pogłębiać czy poszerzać. W miedzy czasie w Działoszycach uczyniliśmy mnóstwo 

innych rzeczy oczekiwanych bardzo przez mieszkańców tego miasta i nie tylko. 

 Ustawa śmieciowa jest to zadanie bardzo trudne dla nas jako radnych, sołtysów 

i pracowników urzędu bo my wspólnie będziemy je wdrażać. Jest to zadanie trudne 

pod względem organizacyjnym ale i społecznym, bo ludzie będą musieli za śmieci 

płacić, ale zanim do tego dojdzie to jest mnóstwo procedur prawa miejscowego i 

jeszcze w tym roku będziemy podejmować uchwały w tej sprawie.  

 Ważna będzie tez segregacja śmieci bo śmieci segregowane będzie można 

sprzedać, a za nie posegregowane Gmina może płacić kary do Urzędu 

Marszałkowskiego, a kary będą kosztem mieszkańca. 

 Odnośnie pytania Pana Gradka to nie ma jeszcze ustalonej ceny za ścieki, to 

wszystko zależy od tego ile będzie płynąć ścieków do oczyszczalni jeśli będzie ich 

dużo to ta cena będzie mniejsza natomiast jeśli będzie ich mało to kwota ta będzie 

wyższa. Dlatego należy namawiać mieszkańców do podłączenia się do sieci 

kanalizacyjnej. 

 

Do pkt 19  

Sprawy różne 

 

 Pan sołtys wsi Marianowa – Pan sołtys podziękował za pracę wykonane we 

wsi w imieniu swoim i mieszkańców, zwrócił tez uwagę na drogę miedzy 

Marianowem, a Sypowem, gdzie na odcinku należącym do Gminy Pińczów nie da się 

przejechać. 
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 Pani sołtys wsi Niewiatrowice – dotyczy dostarczenia kamienia za rzekę od 

mostu w stronę Działoszyc do cegielni w Niewiatrowicach, była tam robiona  

kanalizacja  i droga jest w tej chwili ciężko przejezdna. 

 Pan sołtys wsi Szczotkowice – czy w tym roku będzie wodociąg. 

 Pan Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Miasta Działoszyce – początek 

sesji bardzo mnie zaniepokoił, z tymi interpretacjami protokołów z sesji to Pan 

Kołpak miał racje co do meritum, jeżeli prawda jest, że nie pamięta się co było w 

czerwcu, to należy glosować nad protokołami na bieżąco. Kiedy będzie wykonywana 

ulica Krakowska, bo z tego co pamiętam miała być robiona w tym roku. Chodniki na 

tej ulicy są „krzywe”, a w drodze są ogromne dziury po tym jak podłączano tam 

kanalizację. Z tego co się orientuję to ta droga w tym roku nie będzie robiona z 

przyczyn obiektywnych jeżeli robimy kanalizację to nie drogi, ale należałaby tą 

drogę choć trochę naprawić. Natomiast odnośnie rzeki to my ją nazywamy rzeką 

natomiast prawda jest taka, że to był ściek miejski, rzeka ta była rzeka bardzo dawno 

temu, ale kiedy ludzie zaczęli modernizować swoje mieszkania to ten kto mieszkał 

koło rzeki to się do niej podłączył. Należy zastanowić się nad tą rzeką, że albo 

robimy tam porządek, albo po zrobieniu kanalizacji ją zasypujemy. Natomiast do tego 

czasu należy tam porządek zrobić bo rzeka jest zaśmiecona, ale pytanie jest takie kto 

te śmieci tam wrzuca, bo przecież nikt ze Skalbmierza czy też Kazimierzy nie 

zanieczyszcza nam rzeki, a robią to mieszkańcy z Działoszyc. 

 Jeśli chodzi o szalety miejskie to Pan Kołpak ma rację, ale i Pan Burmistrz też 

ma rację, bo wybudujemy piękny szalet, a znając ludzi to z szaletu zrobi się „bagno”. 

Należało by się zastanowić czy w takim przypadku nie zatrudnić kogoś kto robiłby w 

nim porządki. 

 Pan radny Marek Konderak – na chodniku przy posesji Pana Szaleńca jest duża 

dziura po podłączeniu telekomunikacyjnym, która należy  naprawić przed zimą bo 

może  tam dojść do wypadku, następnie prosiłbym o uporządkowanie  chodnika od 

strony Pana Banasia do figurki w Dziekanowicach. 

 Pan radny Stanisław Woźniak – odniósł się do zaproszenia dla sołtysów na 
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spotkanie ze Starostą, na które przybyło tylko kilu z nich. Na sesji często poruszamy 

sprawy dróg powiatowych czy znaków przy drogach, po to są te spotkania 

organizowane, żeby omówić problemy, które tyczą się Powiatu.  

Jeżeli chodzi o protokoły z sesji, to każdy radny dostaje porządek obrad w którym są 

wyszczególnione protokoły nad którymi będziemy głosować, jeśli chce się zapoznać 

z protokołem i przypomnieć co było na sesji to przychodzi i go czyta i wie nad czym 

głosuje. 

 Pan radny Andrzej Kołpak – podejmowaliśmy uchwałę intencyjną w sprawie 

remontu  ulicy Pińczowskiej, moja propozycja jest taka Żeby w rejonie bramy 

szkolnej zrobić kanalizacje burzową z dwiema kratkami burzowymi przy remoncie 

tej drogi. Ponieważ woda jaka płynie w trakcie deszczu z Łabędzia i z pod szkoły  

kieruje się  do rynku i około 80% tej wody spływa do kratki przy posesji Pana 

Nowaka. 

 

 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Zdzisław Leks – odnośnie 

drogi w Marianowie, gdyby była w całości droga należącą do naszej gminy to już 

dawno o tym problemie byśmy zapomnieli, bo była by ona zrobiona, ale leży ona na 

terenie Gminy Pińczów. Rozmawiając z Burmistrzem z Pińczowa, nie jest on 

zainteresowany remontem tej drogi. Będziemy dążyć do przejęcia tej drogi, będzie to 

trudne i żmudne zadanie. 

 Odnośnie dostarczenia kamienia w Niewiatrowicach to tam gdzie jest robiona 

kanalizacja to oni na bieżąco uzupełniają kamień. W sprawie wykonania wodociągu 

w Szczotkowicach proszę zwrócić się do Pana Michała Leszczyńskiego, który jest 

zorientowany w harmonogramie prac, termin wykonania wodociągu jest do 1 lipca 

2013 roku. 

 Jeśli chodzi o wniosek Pana Andrzeja Kołpaka w sprawie kratek burzowych to 

wniosek jest słuszny, skierujemy w tej sprawie pismo do Starostwa. Odnośnie 

wniosku Pana Konderaka, to przychylimy się do jego wniosków. 

jeżeli chodzi o wniosek, aby na każdej kolejnej sesji przyjmować protokół z 
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poprzedniej to jak najbardziej jest on słuszny i tek będziemy robić. 

 Jeżeli chodzi o ulice Krakowską to jej remont był planowany w tym roku, 

najlepszym rozwiązanie jest takie, że to co zostało zrujnowane musi przezimować, 

tak by się ugruntowało. W przyszłym roku nastąpi realizacja ulicy Krakowskiej.   

 

Do pkt 20 

Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem tematów sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zygmunt Saracki  zakończył obrady sesji. 

 

 

Protokołowała: 

Agnieszka Iwan 

 

 


